
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 23. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 9
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt boliger reguleret ved ungdomsboliglovens § 9 og § 
11 er omfattet af det såkaldte huslejeloft, som blev vedtaget med lovforslag nr. L 210 
den 22. september 2022? Hvis disse ungdomsboliger ikke er hverken helt eller delvist 
omfattet af huslejeloftet, vil ministeren redegøre for, hvorvidt ministeren påtænker at lade 
disse lejemål omfatte af huslejeloftet ved fremsættelse af et nyt lovforslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sigurd.agersnap@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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